

Esteemed Shareholders of Raysut Cement Co. SAOG After Compliments,

The Board of Directors is pleased to inform you of the following;

<u>Disclosure of Raysut Cement Co. S.A.O.G Board</u> Meeting Resolution

The Board of Directors Meeting of Raysut Cement Company SAOG was convened at 10:00 AM on Monday, 3rd July 2025, where the following resolution was passed:-

Accepting Resignation of the Chairman:

The Board of Directors has accepted the resignation of Mr. Jamal Shamis Al Hooti from the Board of Directors. Mr. Al Hooti was appointed on 17th March 2025 and resigned from his position as Chairman and Member of the Board on 26th June 2025 due to personal reasons.

The Board extends its sincere appreciation to Mr. Jamal Shamis Al Hooti for his valuable contributions and support during his tenure as Chairman.

The Board will announce the appointment of a new Chairman in due course.

الأفاضل/ مساهمين شركة ريسوت للأسمنت المحترمين،،، السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،، يسر مجلس ادارة الشركة أن يخطركم بالأتي:

الإفصاح عن قرار إجتماع مجلس ادارة شركة ريسوت للأسمنت شرم.ع.ع

عُقد إجتماع مجلس الادارة لريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع في تمام الساعة العاشرة من صباح يوم الخميس الموافق 3 يوليوس 2025م ، وتم اتخاذ القرارات التالية:

قبول استقالة رئيس مجلس الادارة:

يُعلن مجلس إدارة شركة ريسوت للإسمنت عن قبوله استقالة الفاضل/ جمال بن شامس الهوتي من عضوية ورئاسة مجلس الإدارة، والذي كان قد تم تعيينه بتاريخ 17 مارس 2025م، وتقدّم باستقالته في 26 يونيو .2025م لأسباب شخصية.

ويتقدّم المجلس بخالص الشكر والتقدير للفاضل/ جمال بن شامس الهوتي على ما قدّمه من مساهمات قيّمة وجهود مخلصة ودعم مستمر خلال فترة قوليه مهام رناسة مجلس الإدارة

وسيتم الإعلان عن تعيين رئيس جديد للمجلس في أقرب وقت ممكن

بر المعالم ال

Liyutha Mohamed Al Ismaili Board Secretary

